REGISTRAR OF VOTERS | 選民登記處
Chinese Language Accessibility Advisory Committee | 中文無障礙諮詢委員會
Date: Wednesday, August 27, 2025 | 日期： 2025年8月27日 (星期三)
Time: 10:00 AM to 11:00 AM | 時間：上午 10:00 至11:00
Location: Virtual Meeting | 地點： 虛擬會議


I. WELCOME | 歡迎
The meeting was called to order by Chun Lin at 10:05 AM. Committee members arrived approximately ten minutes early to ensure all preparations were in place. A five-minute grace period was observed for any late arrivals; however, no additional attendees joined the meeting.
Only two participants were present:
· Chun Lin (Host)
· Amy Do (Participant)
Chun Lin welcomed the attendees and introduced the purpose of the meeting, emphasizing the importance of engaging with community organizations to enhance language accessibility efforts.
會議於上午 10:05 由 Chun Lin 宣布開始。委員會成員約提前十分鐘入場，以確保會議準備妥當。會議預留了五分鐘作為遲到寬限期；然而，未有其他與會者加入。
本次會議僅有兩位出席者：
· Chun Lin（主持人）
· Amy Do（參與者）
Chun Lin 歡迎與會者，並說明會議目的，強調與社區組織合作對提升語言無障礙服務的重要性。

II. NOVEMBER 4, 2025 – STATEWIDE SPECIAL ELECTION | 2025年11月4日 — 全州特別選舉
Chun Lin provided an overview of the upcoming Statewide Special Election, including ballot measures such as Measure B (Washington Township Health Care District) and Proposition 50 (Legislative Congressional Redistricting Map Amendment). She emphasized the importance of voter awareness regarding the election process and available resources.

She described the general timeline leading up to the election, including the mailing of voter information guides and vote-by-mail ballots, the start of early voting, and the registration deadline. Voters would also have a deadline by which to request replacement vote-by-mail ballots. A total of 38 Vote Centers were scheduled to open across the county—20 centers were set to operate for 11 days, while the remaining 18 centers would open for the final 4 days leading up to Election Day.
Chun 向與會者介紹了即將舉行的全州特別選舉，包括 B提案（華盛頓鎮保健區）和 第50號提案（立法國會重新劃分選區地圖修正案）。她強調選民了解選舉程序和可用資源的重要性。

她介紹了從選舉前期到選舉日的整體時程，包括選民信息指南與郵寄選票投票的寄送、提前投票的啟動以及選民登記截止日。選民亦有一段期限可申請更換郵寄選票。本次選舉將在全縣設立 38個投票中心，其中 20個中心預計開放11天，另有 18個中心將於選前4天加入運作，直至選舉日結束。

III. RECRUITMENT OF ELECTION WORKERS AND BILINGUAL ELECTION WORKERS | 招聘選舉工作人員和雙語選舉工作人員
Chun Lin provided an overview of the ongoing recruitment efforts led by the Registrar of Voters to hire both general and bilingual election workers. She explained that the goal is to support all voters, particularly those with limited English proficiency.
She outlined the responsibilities of election workers, which included setting up and closing polling places, assisting voters with check-in and ballot issuance, troubleshooting equipment issues, providing language support, and maintaining ballot security. Central operations staff would assist with vote-by-mail ballot processing, hotline response, and post-election auditing.
For more information or to apply, interested individuals may contact the Registrar of Voters at (510) 272-6971.
Chun 介紹了選民登記處目前正在進行的選舉工作人員和雙語選舉工作人員招聘計畫，目的是為所有選民提供協助，特別是英語能力有限的族群。
她說明了選舉工作人員的職責，包括設置及結束投票所、協助選民辦理報到及領取選票、排除設備故障、提供語言支援，以及維護選票安全。中央作業人員也將協助處理郵寄選票、回應諮詢熱線及執行選後審核。
如需更多資訊或申請，請聯絡選民登記處：(510) 272-6971。

IV. OUTREACH AND LANGUAGE EDUCATION | 外展和語言教育
Chun Lin presented an overview of outreach efforts conducted by the Registrar of Voters from January 10 to September 20, 2025. During this period, the outreach team participated in an estimated total of 170 community events across Alameda County. Of these, 10 events specifically targeted bilingual and multicultural communities.
The events included voter registration drives, educational workshops, and informational sessions focused on language-accessible voting options and services. These outreach activities aimed to increase awareness of election participation and improve access for voters with limited English proficiency.
Additional information and upcoming outreach opportunities are available online.
Chun Lin 說明了選民登記處於 2025 年 1 月 10 日至 9 月 20 日期間所執行的外展工作。在此期間，外展團隊參與了阿拉米達縣約 170 場社區活動，其中有 10 場活動特別針對雙語及多元文化社區。
這些活動包括選民登記推廣、教育性工作坊，以及針對語言無障礙投票選項與服務的資訊說明會。外展行動旨在提高選民對參與選舉的認識，並改善英語能力有限選民的投票可及性。
更多相關資訊及未來活動詳情可於線上查閱。

V. ALAMEDA COUNTY ELECTIONS COMMISSION | 阿拉米達縣選舉委員會
Chun Lin informed attendees that the Alameda County Elections Commission currently had one (1) vacant At-Large seat. This position falls under the structure of the Alameda County Boards and Commissions and is open to qualified members of the public.
Further information regarding the Elections Commission and the application process is available through Alameda County’s official channels.
Chun Lin 向與會者說明，阿拉米達縣選舉委員會 目前有 一（1）個全域席次空缺。該席位隸屬於 阿拉米達縣各委員會與理事會 架構，對具備資格的公眾人士開放申請。
如需更多關於選舉委員會及申請程序的資訊，請參閱阿拉米達縣官方網站或相關公告。

VI. ADJOURNMENT | 會議結束
The meeting was adjourned by Chun Lin at 11:30 AM. 
會議於上午 11:30 由 Chun Lin 宣布結束，

Minutes prepared by | 會議紀錄整理人
Amy Do
Date | 日期: September 23, 2025 

